

September 6, 2020

Call to Worship: Revelation 12:11 And they overcame him by the blood of the Lamb and by the word of their testimony, and they did not love their lives to the death.

English Service 9:00am

Sunday School Orientation 10:00am in the sanctuary

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. David Fehr
Praise & Worship/Singing	Mr. John K Froese
Message	Victory over Evil by the Blood of the Lamb
Closing Song/Blessing	Mr. John K Froese/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of September 6-12

- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ♦ Saturday 8:00am The Building Committee is looking for volunteers to help install dry wall at the new Fellowship Hall

Upcoming Events & Announcements

1. September 10th – 13th Men's Camping trip planned to Jaydon, Tx, organized by House of Fishing. The Cost per person is \$250. For more information or to sign up please contact Peter Harms (432) 209-5740 or CJ Koethler (432) 209-2311.
2. September 13th Sunday School Picnic, everyone is invited at the Gaines County Park, please bring prepared pork chops and tortillas, the Sunday School Board will provide the chips, salad, and drinks.
3. September 20th will be Member acceptance.
4. SMS is still looking for an English Teacher if you are interested please go by the school office and pick up an application.

Prayer & Praise

1. November Presidential Elections.
2. Pray for those struggling with spiritual & mental anxieties.
3. Praise God for a safe start to a new school year, let us continue to be in prayer for all Staff & Students.

September 6, 2020

Aufruf zur Anbetung: Openboarunk 12:11 Un see haben derch daut Laum sien Bloot un daut Wuat wuafäa see enstunden, äwa am jewonnen, un an wia daut bat aum Doot, nich om äa Läwen to doonen.

German Service 11:00am

Sonntagsschulorientierung 10:00am im Gemeindesaal

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Feed the Children

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Fehr
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John K Froese
Botschaft	Sieg äwa däm Bösen derch Jesus sein Bloot
Schlusslied/Segen	Mr. John K Froese/Pastor Diedrich Harms

Pläne für die Woche von September 6-12

- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Donnerstag 8:00pm Chor Übung
- ♦ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ♦ Samstag 8:00am Das Baukomitee sucht Freiwillige, für die Installation von Trockenbauwänden in der neuen Fellowship Hall

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Am 10.–13. September Männer Camping Reise geplant nach Jaydon, Tx, organisiert von House of Fishing. Die Kosten pro Person sind \$250. Für weitere Informationen oder um sich anzumelden, wenden Sie sich bitte an Peter Harms (432) 209-5740 oder CJ Koethler (432) 209-2311.
2. Am 13. September Sonntagschul Picknick, jeder ist beim Gaines County Park eingeladen, bitte bringt vorbereitete Pork Chops und Tortillas mit, die Sonntagschulvorsitzenden werden die Chips, Salat, und Getränke besorgen.
3. Am 20. September findet die Mitgliederaufnahme statt.
4. SMS ist immer noch auf der suche nach einem Englischlehrer, wenn Sie interessiert sind gehen Sie bitte zum Schulbüro und holen Sie eine Bewerbung ab.

Gebet & Lob

1. Die November Präsidentschaftswahlen.
2. Betet für diejenigen, die mit spirituellen und mentalen Ängsten zu kämpfen haben.
3. Lobe Gott für einen sicheren Start in ein neues Schuljahr, lass uns weiterhin für alle Lehrer und Schüler beten.

Mennonite Evangelical Church

Email: irma@mecseminole.org

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

Sermon Notes

Lined area for sermon notes.

Welcome to MEC
405 NW 23rd St